
Protokol  No 9 z Zebrania Zarzadu 

Fundacji Dziedzictwa Polskiego w Afryce Poludniowej 

na Skyp’ie dnia 22 sierpnia 2018. 

 

Uczestniczacy. 

Jacek Fastyn – Prezes, Jerzy Sadowski – Sekretarz, Krystyna Lech – Czlonek, Strfan 
Szewczuk – Czlonek. Nieobecni usprawiedliwieni Staszek Wojtasik i Natalia Basinska. 

Porzadek Zebrania: 

a) Otwarcie Zebrania, 

b) Uroczystosci obchodu Lotow nad Warszawe, 

c) Obchody 100-lecia odzyskania niepodleglosci Polski.                                                 

Otwarcie Zebrania. 

Prezes rozpoczal Zebranie od polaczenia Skype’owego z poszczegolnymi czlonkami Zarzadu 
w celu utworzenia grupy dyskusyjnej. Po nieudanych probach polaczen ze Staszkiem I 
Natalia, Jacek powital osiagalnych czlonkow Zarzadu i otworzyl Zebranie. Jednoczesnie 
Prezes powiadomil zebranych, ze panstwo Basinscy, ktorzy bezplatnie opracowali strone 
internetowa Fundacji, przyjeli zaproszenie do czlonkostwa i pracy w Zarzadzie Fundacji z 
radoscia. Zebrani pogratulowali Prezesowi werbunku nowych czlonkow Zarzadu. 

Uroczystosci obchodu Lotow nad Warszawe. 

Prezes potwierdzil uczestnictwo Fundacji Dziedzictwa Polskiego w RPA w uroczystosciach 
obchodu Lotow nad Warszawe w 1944 r. wraz ze zlozeniem wienca pod Pomnikiem 
Kaytnskim. Jacek zakupi wieniec w Vanderbijlparku za kwote do R250.00 . Prezes zaprosil i 
zachecil wszystkich czlonkow Zarzadu do wziecia udzialu w uroczystosciach.  

Obchody 100-lecia odzyskania niepodleglosci Polski. 

Ks. Radoslaw, nowy ksiadz w parafii w Norwood, planuje zorganizowanie duzej, wspolnej 
imprezy i zaprasza do wspolpracy organizacje polonijne. Prezes przyjal zaproszenie, nasza 
Fundacja wezmie udzial w tej imprezie. Prezes zaproponowal zorganizowanie wystawy z 
materialow Fundacji. Stefan poparl ta propozycje i zaoferowal materialy w posiadaniu 
Oudtshoorniakow. Jutro spotkanie z ks. Radoslawem w sprawie zgody i wystawy. Wybor 
materialow Fundacji zostanie dokonany na naszym nastepnym zebraniu w Konwencie Siostr 
15 wrzesnia 2018. Plansze i stojaki do wystawy sa wlasnoscia polskiej Ambasady i obecnie 
sa skladowane u ks. Bogdana na jego parafii. Jacek zadzwoni do Ambasady z prośbą o 



wypozyczenie i  do ks. Bogdana w celu umowienia sie o czasie odbior sprzetu. Transport 
plansz i stojakow zorganizuja Jacek i Staszek . 

Wolnych wnioskow nie wniesiono. Prezes podziekowal uczestnikom za uczestnictwo w 
spotkaniu, ktore trwalo 35 min. i na tym zebranie zostalo zakonczone. 

 

Protokolowal: J. Sadowski  

 

 

 


